
Referat fra elevrådsmøte ved Askim vgs 
ingunnsc@ofk.no  

Dato: 03.03.25  

Klokkeslett: 11:30 – 12:00 

Sted: Auditoriet, E-bygget  

Tistede:  

 

1  Navn på sak:  Elevundersøkelsen   

Hva kommer fram i diskusjonen: 
 Undersøkelse alle elever er med på hvert år. Si noe om arbeidsmiljø, komme med tiltak 
osv. Den betyr mye for mange folk. Jobbet/tolke av resultatet. Svar ordentlig, den gir et 
viktig bilde av hva vi elever mener, høyeste svar prosent på veldig lenge. Arnfinn viser 
frem noen grafer av heile skolen, høyt tall på mobbing spesielt på lærere. Elev Demokrati= 
Skårer bra opp mot gjennomsnittet i fylke, faglig utfordring skårer ganske likt på resten av 
fylke osv. Læringskultur skårer opp mot gjennomsnittet i Østfold. Støtte fra Lærer= litt 
under Østfolds gjennomsnitt.  

Hva ble bestemt: 
 

Kommentarer: 
 

 

2  Navn på sak: Saker fra klassen/ åpen sak  

Hva kommer fram i diskusjonen: 
 

Hva ble bestemt: 
 

Kommentarer: 
 

 

3  Navn på sak: Valgkomité  

Hva kommer fram i diskusjonen: 
4 Stk= Gabriel, Kristiane, Emilie?, Timeteus  

Hva ble bestemt: 
 

Kommentarer: 
 

 

4  Navn på sak:  

 

Hva ble bestemt: 
 

Kommentarer: 

mailto:ingunnsc@ofk.no


 

 

 

Dette er ting du som tillitselev bør fortelle klassen din om fra elevrådsmøtet 

På elevrådsmøtet diskuterte vi … 

• Sak 1 

• Sak 2 

 

Med vennlig hilsen 

Leder... og nestleder...... 

 


